
Zapytania zgłoszone podczas 10 sesji RMT – 21.05.2015 r. 
 

 

radny M. Cichowicz – 

1. Proszę o informacje na temat wywieszenia reklam na ekranach akustycznych 
przy Placu Daszyńskiego. Czy GMT czerpie korzyści z umieszczenia tych 
reklam? 

2. Jak Prezydent ocenia organizację parkingów tymczasowych wokół Dworca 
Głównego i sposób ich oznaczenia? W związku z wieloma negatywnymi 
opiniami na ten temat, zwracam się z wnioskiem o zamieszczanie informacji 
o zaakceptowanych zmianach organizacji ruchu w związku z inwestycjami 
GMT, na stronach internetowych miasta. Dotyczy to zarówno organizacji 
objazdów, parkingów tymczasowych, ruchu pieszych i temu podobnych. 
Dzięki takiej informacji potencjalni użytkownicy będą mogli weryfikować 
sposób realizacji planów. Daje to możliwość na przepływ informacji 
pomiędzy mieszkańcami a jednostkami GMT np. MZD czy WGK. 
Informacje te powinny być w postaci niewielkich planów i rysunków, 
łatwych do pobrania. Jednocześnie wnoszę o umieszczenie tablic 
informacyjnych ze zmianami w organizacji ruchu w pobliżu realizowanych 
inwestycji. 

3. W zeszłym roku prawie dwukrotnie wzrosła ilość wypadków śmiertelnych na 
toruńskich drogach. Także pierwsze miesiące tego roku są bardzo tragiczne, 
szczególnie dla pieszych. Istnieje wiele rozwiązań technicznych, które 
skutecznie minimalizują ryzyko wypadku w miejscach gdzie jest 
niebezpiecznie. Powszechnie stosuje się m.in. podniesione płyty przejść dla 
pieszych, azyle dla pieszych, zwężenie jezdni, specjalną sygnalizację 
świetlną, mini ronda na skrzyżowaniach równorzędnych itp. W związku z 
tym zwracamy się do prezydenta o informację, jakie zostały podjęte działania 
mające na celu ograniczenie ilości wypadków (szczególnie tych 
śmiertelnych) na toruńskich drogach. Szczegółowo interesują mnie zmiany 
przeprowadzone w miejscach w których doszło do wypadków śmiertelnych.  
Jednocześnie prosimy o informację kto odpowiada za monitorowanie i 
poprawę bezpieczeństwa na toruńskich drogach.  

4. Proszę o informację jakie jest stanowisko prezydenta w sprawie konkursu 
organizowanego przez TiS na obsługę gastronomiczną. Dlaczego Toruńska 
Infrastruktura Sportowa Sp. z o.o. ogłaszając w dniu 12 maja 2015 r. o 
godzinie 11:51 zamówienie na kompleksową obsługę gastronomiczną - w 
postaci przygotowania i serwowania śniadań dla gości hotelu Meeting wraz z 
wyposażeniem sali śniadaniowej oraz zaplecza w sprzęt i urządzenia 
niezbędne do przygotowania i serwowania obiadów oraz kolacji dla gości 
hotelu Meeting w Hali Sportowo-Widowiskowej - wyznaczyła termin do 



zgłaszania ofert dla Wykonawców na dzień 15 maja 2015 r. na godzinę 12:00 
tj. wyznaczyła termin który nie uwzględnia czasu niezbędnego do 
przygotowania i złożenia oferty przez potencjalnych Wykonawców?  
Dlaczego Toruńska Infrastruktura Sportowa wyznaczając tak krótki -  3 
dniowy termin do złożenia bardzo szczegółowych ofert na kompleksową 
obsługę gastronomiczną w rzeczywistości ograniczyła możliwość 
odpowiedniego przygotowania ofert przez wykonawców - co może 
skutkować zmniejszeniem konkurencyjności i wyborem mało korzystnej 
oferty? Budzi jednocześnie podejrzenie, że Zarząd mógł przez to preferować 
konkretnego oferenta. 

5. Czy neon na Dworcu Głównym będzie odnowiony i pozostawiony na swoim 
dotychczasowym miejscu? 

6. W związku z realizacją węzła przesiadkowego przy Dworcu Miasto zwracam 
się z prośbą o wyjaśnienia dotyczące: 

A. Czy chodnik na południowej stronie ulicy Lubickiej kończy się na podporze 
kładki przejścia dla pieszych? 

B. Czy celem realizacji inwestycji BiT jest między innymi ograniczenie ruchu 
pieszych w mieście Toruniu, a zamknięcie w/w chodnika jest elementem jej 
założeń? 

C. Jakie działania można podjąć w celu przywrócenia chodnika w tym miejscu? 

D. Czy prezydent przewiduje podjęcie takich działań? 

Odpowiedź nie została udzielona przez prezydenta miasta. 
 


